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Rīgā, 28.09.2022                                                                                                                                          NR.5 

Norises laiks: 2022.gada 29.septembrī  | plkst.09:00 |  Vieta: Čiekurkalna  5.šķērslīnija  8-1, Rīga 

Valdes sēdes vadītājs: Marika Nugumanova                        
LSA valdes priekšsēdētāja 

Protokolētājs: Inese Jesse, LSA ģenerālsekretāre 

 

  

       Ar balsošanas tiesībām piedalās:       

       Agita Ābele, valdes locekle 
       Jekaterina Platonova, valdes locekle 
      Aivars Zeltiņš, valdes loceklis 
      Andrejs Brovenko, valdes loceklis 
      Edgars Siliņš, valdes loceklis 
      Marika Nugumanova, valdes priekšsēdētāja 

    

 

DARBA KĀRTĪBAS JAUTĀJUMI 
____________________________________________________________________________________________________________________ 

1. Latvijas čempionāts daiļslidošanā 2022. 

2. Atlases kritēriji dalībniekiem uz 2023.gada EYOWF daiļslidošanā, Eiropas čempionātu 
daiļslidošanā, Pasaules junioru čempionātu daiļsliošanā, Pasaules čempionātu daiļslidošanā 

3. Atlases kritēriji dalībniekiem uz 2023.gada EYOWF šorttrekā, Pasaules junioru čempionātu 
šorttrekā. 

4. Sportistu un treneru finansējums dalībai ISU sacensībās.  

5. Dažādi. 
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1. Latvijas čempionāts daiļslidošanā 2022 
 

M.Nugumanova informē, ka Latvijas čempionāts daiļslidošanā notiks 2022.gada 16.-18.decembrī, Volvo 
ledus hallē. Šajā gadā šīs sacensības ir iekļautas ISU kalendārā un tiks organizēts, kā atklātais Latvijas 
čempiionāts (Latvia Trophy 2022) ar ārvalstu sportistu piedalīšanos. 
 

K.Platonova jautā, kāpēc netiek izskatīta iespēja organizēt Latvijas čempionātu Daugavas ledus hallē.  

M.Nugumanova informē, ka Daugavas ledus hallē nav nodrošināta atbilstoša infrastruktūra, kas sarežģī 
sacensību sekmīgu norisi. 
 

M.Nugumanova jautā A.Zeltiņam vai ir noteikti Latvijas čempionāta šorttrekā norises datumi.  
 

LĒMUMS 

Apstiprināt 2022.gada Latvijas čempionāta norisi atbilstoši M.Nugumanovas sniegtajaai informācijai. Uz 
nākošajiem gadiem jāizskata iespējas organizēt Latvijas čempionāta sacensības dažādās Latvijas hallēs, 
kā arī ISU Junioru Grang Prix sacensībām. 
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2. Atlases kritēriji dalībniekiem uz 2023.gada EYOWF daiļslidošanā, Eiropas čempionātu 
daiļslidošanā, Pasaules junioru čempionātu daiļsliošanā, Pasaules čempionātu daiļslidošanā 
 

M.Nugumanova infromē, ka uz Eiropas čempionātu daiļslidošanā tehniskie punkti ir izpildīti daiļslidotājai 
A.Lācei. A.Lāce ir atsūtījusi ie Šobrīd potenciāli uz dalību ISU čempionātos, ja sportisti izpillda tehniskos 
punktus pēc vecuma var pretendēt: A.Lāce, A.Kučvaļska, E.Jubkāne, S.Stepčenko, A.Konga. 
M.Nugumanova izsaka priekšlikumu uz EČ sūtīt dalībnieci ar augstāko punktu summu, ja izpildīts 
tehniskais minimums. 

A.Brovenko ierosina ņemt vērā viņa izstrādātos kritērijus, kur tiek ;nemtas vērā 3 labāko ISU kalendāra 
sacensību tehnisko punktu summa. 
 

LĒMUMS 

Pieņemt un apstiprināt A.Brovenko izstrādātos atlases kritērijus un sportistu atlasi no 2022.gada 1.jūlija 
līdz 30 dienas pirms sacensībām, lai piedalītos Eiropas un pasaules čempionatā daiļslidošanā. 
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3. Atlases kritēriji dalībniekiem uz 2023.gada EYOWF šorttrekā, Pasaules junioru 
čempionātu šorttrekā 
 

I.Jesse informē, ka šorttreka komisija ir apstiprinājusi kritērijus un dalībnieku atlases kārtību dalībai EYOF 
un ISU Pasaules junioru čempionātā. Pasaules junioru čempionātā plānoits, ka piedalīsies 4 juniori, 4 
juniores un treneru sastāvs. 
 

EYOF sacensībām Latvijas komandai tiek piešķirtas pa vienai kvotai zēniem un meitenēm. Ņemot vērā, 
ka dalībnieku izmaksas tiek segtas no valsts budžeta līdzekļiem, LOK patur tiesības noteikt mazāku aktīvo 
kvotu skaitu nekā to piedāvā Starptautiskā Olimpiskā komiteja. Ja Latvijas šorttrekisti atlases sacensībās 
spēj uzrādīt ļoti augstvērtīgus rezultātus, LOK var izskatīt kvotu palielināšanu līdz 2 zēniem un 2 
meitenēm vienā sporta veidā dalībai EYOF. 
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M.Nugumanova informē, ka LSA nav iespējams apmaksāt tik lielas komandas dalību JPČ, tāpēc sporta 
skolām ir jāuzņemas finansiāls atbalsts. 
 

LĒMUMS 

Apstiprināt Šorttreka komisijas izstrādātos atlases kritērijus sportistu atlasei un dalībai EYOF un ISU 
Junioru pasaules čempionātā 2023.gadā 
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4. Sportistu un treneru finansējums dalībai ISU sacensībās 
 

I.Jesse informē, ka ņemot vērā pieaugošās aviopārlidojumu cenas, kā arī dāžādu citu iemeslu dēļ 
aviobiļešu izmaksas LSA pieaug. Ir jādomā, kādas ir iespējas rīkoties ekonomiski un aviopārlidojumu 
izmaksas noturēt kontrolētas. 

A.Zeltiņš informē, ka iespējams varam aprunāties ar AirBaltic par kādiem speciāliem piedāvājumiem, bet 
ir jāzina aptuvens lidojumu skaits mēnesī. 

LĒMUMS 

Meklēt risinājumus lētākai aviobiļešu iegādei, kā arī balstities uz iespējām, kādas LSA var piedāvāt, lai 
lidojumu cenas ir saprātīgas. 
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5. Dažādi 
 

5.1. Par LSA Ētikas kodeksa izveidi 
 

M.Nugumanova informē, ka šobrīd masu saziņas līdzekļos aktualizējies jautājums par federāciju Ētikas 
kodeksiem un saistītām feder[ācijas pārstāvju rīcībām. M.Nugumanova rosina, ka LSA ir jāzistrādā savs 
Ētikas kodeks. 
 

LĒMUMS 

LSA ir nepieciešams Ētikas kodekss. Uzdots: A.Ābelei izstrādāt LSA Ētikas kodeksa projektu. 
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5.2. J.Platonovas 27.09.2022. iesniegums 
 

I.jesse informē, ka ir saņemts iesniegums no J.Platonovas par A.Kučvaļskas dalību Pasaules Universiādē 
2023.gada 12.-22.janvārim ASV. Iesniegumā lūgts finansējuma atbalsts treneres J.Platonovas ceļa 
izdevumiem lidojumam uz Pasaules Universiādi 700.00 Eur apmērā. Kā arī lūgts piešķirt finansējumu 
A.Kučvaļskas dalībai 2 Challenger sēriju sacesnībās. 
 

LĒMUMS 

Finansējuma piešķiršana var tikt izskatīta atkārtoti, kad A.Kučvaļska būs startējusi sacensībās un 
uzrādījusi rezultātu, lai Valdei ir priekšstats par sportistes sagatavotības līmeni. 
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Sēde beidzās: 10:15 


